
Z á p i s n i c a  17/2017 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 05.06.2017 

 

 

Prítomní :  
Ing. Miroslav Sisák, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. 

Peter Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová  

Neprítomní (ospravedlnení): Ing. Peter Jobbágy, Jaroslav Kmeco, Bartolomej Žuk 

 

Program rokovania 

1.  Otvorenie 

2.  Schvaľovanie programu rokovania 

3.  Určenie zapisovateľa zápisnice 

4.  Návrh a voľba overovateľov zápisnice 

5.  Návrh a voľba návrhovej komisie 

6.  Kontrola plnenia uznesení 

7. Záverečný účet za rok 2016 

 a. Stanovisko Hlavného kontrolóra obce 

 b. Schválenie Záverečného účtu za rok 2016 

8. Rozpočtové opatrenie Obce Nižná Myšľa č. 2/2017 

9. Správa hlavného kontrolóra č. 3/2017 z vykonanej kontroly v zmysle plánu na rok 

2017 

10. Správa hlavného kontrolóra č. 4/2017 z vykonanej kontroly v zmysle plánu na rok 

2017 

11. Plán činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2017 

12.  Prerokovanie návrhu o prevode vlastníckeho práva Rímsko-katolíckej Cirkvi do 

majetku Obce Nižná Myšľa v súvislosti s odkúpením kláštora 

13.  Návrh na prerokovanie odstúpenia prevádzky ČOV a kanalizačnej siete obce do 

správy spoločnosti VVS, a. s.   

14. Návrh na poskytovanie služieb pre osamelých seniorov a stanovenie ceny za 

jednotlivé služby 

15. Prerokovanie žiadosti Spoločnosti dcér kresťanskej lásky sv. Vincenta de Paul 

o darovanie 1 ks kontajnerového domu  pre službu ľudom bez domova 

16.  Návrh na schválenie žiadosti o podporu pre charitatívny projekt „Na bicykli deťom 

pre život 2017“, pre OZ Deťom pre život 

17.  Interpelácie poslancov 

18. Rôzne 

19. Prijatie uznesenia 

20. Záver 

 

 

 

 



K bodu 1 a 2: 

 

       Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Miroslav Sisák. Prítomných 

poslancov privítal, skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné, oboznámil ich s programom 

zasadnutia.  Program zasadnutia bol schválený bez výhrad.  

hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová 

 

K bodu 3: 

 

       Za zapisovateľku zápisnice bola určená Mgr. Jarmila Matisová 

hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová 

 

K bodu 4: 

 

       Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí  poslanci RNDr. Peter Orendáš, PhD. 

a Miroslav Jesenský 

hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová 

 

K bodu 5: 

 

       Za členov návrhovej komisie boli zvolení: Mgr. Katarína Baltesová, Jana Véberová 

hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová 

 

K bodu 6: 

 

 Na poslednom zasadnutí OZ nebola voči starostovi obce vznesená žiadna požiadavka 

v súvislosti s plnením uznesení. Tento bod bol vzatý na vedomie. 

 

K bodu 7: 

 

 V tomto bode rokovania bol prítomným predložený na schválenie Záverečný účet 

obce za rok 2016, týkajúci sa hospodárenia obce za predchádzajúci rok: 

a. Stanovisko hlavného kontrolóra obce (v prílohe zápisnice) 

Stanovisko prítomní poslanci vzali na vedomie. 

b. Schválenie Záverečného účtu za rok 2016 prebehlo bez výhrad, ekonómka obce poskytla  

prítomným informácie o:   

- výške prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2016 v sume 25 012,61 €  

- a použití  zostatku príjmových finančných operácií rozpočtového hospodárenia  na 

tvorbu rezervného fondu vo výške 48 590,99 € 

 

hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová 

 

K bodu 8: 

 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2017 bolo pripravené z dôvodu  menších zmien týkajúcich 

sa úpravy režijných nákladov v Školskej jedálni, či preplatku pri vyúčtovaní faktúr za 

dodávku plynu v sume 7000 €. Rozpočtové opatrenie č. 2/2017 tvorí prílohu zápisnice a je 

zverejnené na: www.niznamysla.sk Rozpočtové opatrenie č. 2/2017 bolo schválené bez 

výhrad. 

http://www.niznamysla.sk/


hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová 

 

K bodu 9: 

 

       Správa č. 3/2017 z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra obce v zmysle plánu na 

rok 2017 tvorí prílohu zápisnice. Týkala sa zverejňovania dokumentov  v zmysle § 18 zák. 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení s použitím zák. č. 357/2015 Z. z. 

o finančnej kontrole v z. n. p. Tento bod bol vzatý na vedomie. 

 

K bodu 10: 

 

 Správa hlavného kontrolóra č. 4/2017 z vykonanej kontroly v súvislosti 

s nahlasovaním protispoločenskej činnosti v zmysle § 18 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v platnom znení s použitím zák. č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole v z. n. p. 

podľa plánu na rok 2017 – písomný dokument, tvorí prílohu zápisnice.  Tento bod bol vzatý 

na vedomie. 

 

 

K bodu 11: 

 

 Plán činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2017 bol predložený poslancom 

a tvorí prílohu zápisnice ako písomný dokument. Tento bod bol jednohlasne schválený. 

hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová 

 

K bodu 12: 

 

V tomto bode bol prerokovaný návrh o prevode vlastníckeho práva Rímsko-

katolíckej Cirkvi do majetku Obce Nižná Myšľa v súvislosti s odkúpením kláštora. Keďže 

kaštieľ patrí pod správu majetku Rímsko – katolíckej Cirkvi, nie je možné zapojiť sa do 

akejkoľvek výzvy a získať finančné prostriedky na rekonštrukciu kaštieľa. Starosta obce po 

rozhovore s miestnym Duchovným Otcom navrhol poslancom, že s ich súhlasom by mohol 

osloviť kompetentných na Arcibiskupskom úrade. Jednania by sa viedli v duchu súhlasu, že 

nám kláštor vedia odpredať za symbolické jedno euro. Ak by sa dospelo k predbežnej 

dohode, zvolalo by sa verejné zhromaždenie občanov či je záujem za takýchto podmienok 

prevziať - kúpiť kláštor.  Všetko je zatiaľ v úrovni úvah, bola by to pre obec zároveň 

zodpovednosť, minimálne v spoluúčasti v prípade vstupovania do projektu na čerpanie 

finančných prostriedkov z Európskych fondov. Na Obecnom úrade sa nachádza projekt 

rekonštrukcie strechy z minulého obdobia. Starosta vyzval prítomných občanov, aby sa 

vyjadrili: p. Peterčáková  uviedla, že firma, ktorá projekt pripravila ešte existuje a stačilo by 

ho iba aktualizovať na dnešné podmienky, nie je potreba dať vypracovať nový. P. Köverová 

navrhla viac propagácie, aby sa občania dozvedeli o tomto zámere a vyjadrili svoj názor, ak 

sa zvolá verejné zhromaždenie. Prítomní poslanci súhlasili, aby starosta obce vstúpil do 

jednania s Rímsko-katolíckou Cirkvou v súvislosti s predajom kláštora Obci Nižná Myšľa 

za symbolickú sumu.  Tento bod bol jednohlasne schválený. 

hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová 

 

K bodu 13: 

 

       V súvislosti s prevádzkovaním obecnej ČOV starosta obce informoval prítomných 

o jej kapacitách, ktoré sú takmer na 100% naplnené. Nie je možné momentálne dobudovať 

ďalšie nové vetvy. Bol vypracovaný projekt na rozšírenie ČOV, zapojili sme sa do výzvy 



Ministerstva ŽP - EF, ako obec s počtom obyvateľov do 2000. Na rozšírenie čističky 

potrebujeme 600 tis. eur, z Environmentálneho fondu vieme získať max. finančné 

zabezpečenie do 200 tis. eur. Prevádzka ČOV nás ročne stojí cca 29.000 eur,  na  

pokrytie týchto nákladov prispievame z rozpočtu obce čiastkou 15.000,- eur  To  sú peniaze 

aj občanov, ktorí nie sú pripojení do kanalizačnej siete a ČOV. Preto starosta navrhol vstúpiť 

do jednania s VVS, a. s., či by bolo možné, aby prevzali do správy našu ČOV a kanalizačnú 

sústavu, ale za podmienky dobudovania ČOV a  vybudovania ďalších kanalizačných vetiev 

v obci z ich zdrojov. Návrh na odstúpenie prevádzky ČOV a kanalizačnej siete obce do 

správy spoločnosti VVS, a. s.  prerokuje starosta na stretnutí s vedením VVS, a. s. a ak budú 

súhlasiť s takýmto riešením,  vec bude prednesená v diskusii občanom na spomínanom 

verejnom zhromaždení. Tento bod bol jednohlasne schválený. 

hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová  

 

K bodu 14: 

 

 V našej obci sa nachádza veľa osamelo žijúcich seniorov a neustále dostávame 

požiadavky na pokosenie ich pozemku, záhrady, či dvora (v zimných mesiacoch vypratanie 

snehu). Starosta obce preto zvažuje ponúknuť tejto skupine obyvateľov pomoc. Jedná sa 

najmä o kosenie, musíme preto stanoviť v rámci smernice alebo prostredníctvom VZN 

aspoň symbolické ceny, keďže tieto služby budú využívať prevažne dôchodcovia. Starosta 

dal prítomným občanom slovo, p. Zajacová navrhla, aby kosenie zabezpečili sponzorsky 

miestni podnikatelia zakúpením kosačky. Ide však o to, že je potrebný aj človek, ktorý pôjde 

kosiť a zároveň nákladmi mimo kosenia sú benzín, struna a bežné opotrebovanie kosačiek, 

ktoré v letných mesiacoch fungujú nonstop. Kontrolórka obce navrhla prieskumom určiť 

ceny za jednotlivé služby do najbližšieho zastupiteľstva a ukotviť ich vo VZN. Tento návrh 

bol jednohlasne schválený. 

hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová 

 

K bodu 15: 

 

Obec Nižná Myšľa dostala požiadavku od Spoločnosti dcér kresťanskej lásky sv. 

Vincenta de Paul poskytujúcich pomoc ľuďom v núdzi, k odpredaju 1 ks kontajnerového 

domu. Náklady na prevoz si uhradia a prevoz si zabezpečia. Prítomní poslanci schválili 

zámer odpredať 1 ks kontajnerového domu za symbolickú cenu. Tento bod prítomní poslanci 

jednohlasne schválili. 

hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová 

 

 

K bodu 16: 

 

 Poslancom OZ bola zaslaná  žiadosť o podporu pre charitatívny projekt „Na bicykli 

deťom pre život 2017“, od OZ Deťom pre život. Ide o poskytnutie sponzorského daru 

v ľubovoľnej hodnote pre deti so závažnými diagnózami. Našou obcou budú prechádzať 

23.júla. Poslanci navrhli prispieť sumou 300 eur. Tento bod bol jednohlasne schválený. 

hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová 

 

 

 

K bodu 17 

 



 V tomto bode požiadal zástupca starostu Ing. Pavol Sepeši, o vzdanie sa odmeny pre 

poslanca za r. 2017 a 2018 zmysle prijatého Dodatku č. 1 k Zásadám odmeňovania 

poslancov zo dňa 15.06.2016,  s účinnosťou od 01.01.2017. Tento návrh bol schválený bez 

výhrad. 

hlasovanie za: Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Miroslav Jesenský, RNDr. Peter 

Orendáš PhD., Ing. Pavol Sepeši, Jana Véberová 

 

 

K bodu 18 

 

 V rôznom dal starosta obce hlas občanom, aby sa jednotlivo vyjadrili k svojim 

požiadavkam: 

- p. Jámborová má záujem o predaj poľnohospodárskych prebytkov z vlastnej úrody, 

na vlastnom pozemku. Pracovníčka OcÚ kontaktovala RVPS Košice – okolie, kde 

oznámili iba povinnosť zaregistrovať sa priamo na pracovisku RVPS Košice - okolie, 

Kukučínova 24, v Košiciach. Obec v tomto prípade nevydáva žiadne potvrdenie 

- v súvislosti s realizáciou Centra pre mamičky s deťmi starosta oznámil, že sme síce 

neuspeli s požiadavkou na pridelenie finančných prostriedkov vo Výzve, avšak 

projekt je vypracovaný a finančné prostriedky, ktoré sa nám zvýšili na modernizáciu 

obce použijeme na realizáciu tohto projektu 

- p. Peterčáková poďakovala starostovi za vyriešenie problému, ktorý trval 17 rokov, 

v súvislosti s rekonštrukciou cestnej priekopy – rigolu, na ulici Pri Hornáde 

- p. Koverová požiadala, aby na ul. Pri Hornáde, kde sa rekonštruovala cestná 

priekopa, boli osadené železné rohože v miestach, kde je rigol hlbší ako meter 

z dôvodu bezpečnosti, keďže sa blížia letné prázdniny. Starosta uvedenú požiadavku 

akceptoval a dal prísľub, že rohože kúpime a osadíme. 

- starosta uviedol, že z dôvodu parkovania občanov bývajúcich na ulici Pri Hornáde 

pred svojimi nehnuteľnosťami, musia v čase zberu komunálneho odpadu ťažké 

nákladné vozidlá  spoločnosti KOSIT jazdiť popri rigole a z toho dôvodu je 

poškodená vozovka, keďže nebola v minulosti kvalitne vypodložená. Starosta 

ubezpečil občanov bývajúcich na ul. Pri Hornáde, že zabezpečí  opravu kritických 

úsekov 

- p. Žuková upozornila na neštandardné oslavné stretnutia – sväté omše – v rómskych 

bytovkách, ktoré bezprostredne susedia s ďalšími domami a narúšajú pokoj 

ostatných spoluobčanov nadmerným hlukom, starosta prisľúbil nápravu dohovorom 

- poslanec Ing. Peter Jobbágy požiadal starostu o nahliadnutie do projektovej 

dokumentácie týkajúcej sa rekonštrukcie cestnej priekopy na ulici Pri Hornáde   

Niektoré z týchto požiadaviek budú predmetom riešenia do najbližšieho zasadnutia OZ. 

Prítomní poslanci vzali na vedomie tento bod programu. 

  

K bodu 19 

 

Členka návrhovej komisie, Mgr. Katarína Baltesová prečítala celé znenie uznesenia 

zo zasadnutia. 

  

 

 

 

 

 

K bodu 20 

 

 Starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie rozpustil. 

 



V Nižnej Myšli, 05.06.2017 

 

Overovatelia: 

RNDr. Peter Orendáš, PhD.   ............................................................... 

 

Miroslav Jesenský                         ............................................................... 

 

 

 

 

         Ing. Miroslav Sisák 

                     starosta obce 


